
Protokollsutdrag 1 (4) 

Bildningsnämnden 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2022-02-09 BIN 2021/3118 

Plats och tid Konferenssal Dunkerska salen, Henry Dunkers gata 1, deltagande på 
distans (via Skype för företag) kl. 17.00–19.02 
Mötet ajourneras kl. 18.34–18.45 

  
Beslutande Lars Mikkelä (M), Ordförande 

Maxine Jönsson (M), (Deltar på distans) 
Ann Lundström (KD), 1:e vice ordförande, (Deltar på distans) 
Mathias Andersson (SD), 2:e vice ordförande, (Deltar på distans) 
Ylva Ekstrand (L), (Deltar på distans) Avstår från att delta i beslut §§ 16 
och 18 
Mattias Flisborn (S), (Deltar på distans) 

  
Tjänstgörande ersättare Monica Carlström (S), (Deltar på distans) Tjänstgörande för Cecilia Dahl 

Andersson (S) 
  
Ersättare Mona Persson Palotai (M), (Deltar på distans) 

Mikael Rinholt (KD), (Deltar på distans) §§ 4-14 
Christer Leo (SD), (Deltar på distans) 
Bo Roxenvret (SD), (Deltar på distans) 
Maj-Lis Fredriksson (C), (Deltar på distans) 
Tom Magnusson (VS), (Deltagit på distans) 
Carl Hall Karlström (MP), (Deltar på distans) 

  
Övriga Ester Alavei, Förvaltningschef 

Nina Dakwar, Nämnd- och utredningssekreterare 
Sofia Henderup Larsson, Verksamhetschef utbildning, (Deltar på distans) 
§§ 4-27 
Stina Salmonsson, Verksamhetschef måltid och transporter, (Deltar på 
distans) §§ 6-8 
Lindha Makne, Kvalitets- och myndighetschef, (Deltar på distans) §§ 4-14 
Emma Rydgren, Myndighetshandläggare, (Deltar på distans) §§ 4-6 
Robert Rydén, Rektor, Rektorsområde Tätort Centrum, (Deltar på distans) 
§§ 4-7 
Therese Bergman, Personalföreträdare, Lärarförbundet, (Deltar på distans) 
 
Sammanträdet har genomförts så att deltagare på distans och övriga 
deltagare, genom ljud- och bildöverföring i realtid och på lika villkor, 
kunnat se och höra varandra (§ 11 Arbetsordning) 
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Bildningsnämnden 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2022-02-09 BIN 2021/3118 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

  
Justeringens plats och tid Bildningsförvaltningens förvaltningskontor 2022-02-16 
  
Paragrafer 4–28 
  
Sekreterare  
 Nina Dakwar 
  
Ordförande  
 Lars Mikkelä (M) 
  
  
Justerare Maxine Jönsson (M) Ylva Ekstrand (L) 
 

  
  
 ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
  
Beslutande organ Bildningsnämnden 
  
Datum då anslaget sätts upp 2022-02-18 
  
Datum då anslaget tas ned 2022-03-14 
  
Förvaringsplats Bildningsförvaltningen, Henry Dunkers gata 1 
  
Underskrift  
 Nina Dakwar 
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Bildningsnämnden 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2022-02-09 BIN 2021/3118 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

§ 28 Förslag till bildningsnämnden från Mathias 
Andersson (SD) om vikariebank 
Dnr BIN 2022/238 

Beslut 
Bildningsnämnden beslutar 

att bildningsförvaltningen utreder alternativ till införande av en egen vikariebank 
som ligger under förvaltningen 

att bildningsförvaltningen utreder positiva och negativa konsekvenser av att införa 
en egen vikariebank 

att bildningsförvaltningen ser över antalet aktiva vikarier samt rekryterar fler 
vikarier om behovet finns 

att bildningsförvaltningen ges i uppdrag att återkomma till nämnden med 
återrapport senast i juni 2022. 

Sammanfattning 
Förslag till bildningsnämnden har kommit från Mathias Andersson (SD) om 
vikariebank. 

Förslaget lyder: 

"Utred möjligheterna att ta över och driva en egen vikariebank 

I kölvattnet av pandemin så är våra medarbetare trötta och slutkörda och bristen 
på vikarier varit stor. Anställda har gjort sitt yttersta med att täcka upp för sina 
kolleger samt man har slagit ihop klasser och i vissa fall så har lektioner ställts in. 
När man hör uttryck som ”det är lättare att hitta behöriga lärare än vikarier” är 
det dags att agera. Våra pedagoger måste kunna anlita vikarier.  

Idag så ligger vikariebanken under kommunledningen tillsammans med andra 
förvaltningars vikariebanker. Vi sverigedemokrater anser att det borde ligga under 
respektive förvaltning. 

Den som har störst kunskap över barnomsorgen, skolan och dess personalbehov är 
bildningsförvaltningen och således borde ha kontrollen över sin egen vikariebank. 
Vikariebanken behöver uppdateras och man måste se över vilka vikarier som är 
aktiva och bokningsbara samt så borde man se över antalet inskrivna och hur 
många som vi behöver ha inskrivna för det ska vara en levande och fungerande 
vikariebank.  

Med anledning av detta yrkar Sverigedemokraterna: 

-Att bildningsförvaltningen utreder alternativ till införande av en egen vikariebank 
som ligger under förvaltningen. 
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Mötesdatum Mötets diarienummer  
2022-02-09 BIN 2021/3118 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

-Att bildningsförvaltningen utreder positiva och negativa konsekvenser av att 
införa en egen vikariebank. 

-Att bildningsförvaltningen ser över antalet aktiva vikarier samt rekryterar fler 
vikarier om behovet finns.  

 För Sverigedemokraterna i Trelleborgs kommun  

Mathias Andersson 2:e vice ordförande Bildningsnämnden 
2022-02-06". 

Beslutsunderlag 
Förslag 

Yrkande 
2:e vice ordförande Mathias Andersson (SD) yrkar bifall till förslag till beslut. 

Ordföranden yrkar bifall till föreliggande förslag till beslut, med tillägg att 
bildningsnämnden föreslås besluta att ge bildningsförvaltningen i uppdrag att 
återrapportera senast i juni 2022.  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att bildningsnämnden enas om att besluta i enlighet med 
föreliggande förslag till beslut, med tillägg att bildningsnämnden ger 
bildningsförvaltningen i uppdrag att återrapportera senast i juni 2022. 
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